
AMANDMAJI ZA 5. REDNO SEJO ŠOU

Poslanski klub GLAS

Vsi amandmaji v tem dokumentu se nanašajo na finančni načrt ŠOU v
Ljubljani 2023-2024

1. Amandma
A)
Iz točke A1) študijska problematika pod postavko Priprava vsebinskih
izhodišč in analiz stanja (16.000 €) se prenese 5.000 € na točko A13) pod
postavko Radio Študent.
Obrazložitev: Kljub splošni pomembnost oblikovanja stališč in priprave analiz je po
našem mnenju trenutna postavka previsoka. Pod naslednjo postavko znotraj točke
A1) Aktualno spremljanje dogajanja na področju visokega šolstva (13.000 €) so že
zajete podobne, če ne celo identitčne naloge, ki jih bo Študentska organizacija v
Ljubljani že izvajala na področju visokega šolstva. Prenos sredstev pod točko A13)
postavka Radio Študent se nam zdi nujen, saj bo lahko le z dvigom sredstev Radio
Študent sposoben zagotoviti realizacijo pomembnih projektov, kot so digitalizacija
arhiva, postavitev nove spletne strani in dodatno izobraževanja za svoje novinarje.
B)
Iz točke A1) študijska problematika pod postavko Ostali projekti (7.500 €) se
prenese 2.500 € na točko A13) pod postavko Radio Študent.
Obrazložitev: Zaradi nedefiniranosti postavke se 2.500 € prenese na Radio Študent,
ima veliko število že definiranih projektov (navedeni v točki A, 1. amandmaja), ki
želijo izvesti v letošnjem letu. Obenem ima Radio Študent prav posebno redakcijo
Univerza, ki na široko zajema vsa področja študijskih problematik in prav tako
pokriva dogajanje v Študentskem zboru ter prek spleta prenaša seje slednjega.

2. Amandma
A)
Iz točke A5) resor za informiranje in razvoj pod postavko CGP (50.000 €) se
prenese 15.000 € na točko A14) Fundacija Študentski tolar.
Obrazložitev: Novonastali resor je finančno najbolj podkrepljen resor znotraj ŠOU v
Ljubljani. Brez izkušenj na področju delovanja in prave strukture je zanj namenjenih
ogromno sredstev. Resor naj bi skrbel zgolj za usklajeno grafično podobo, prevzel
nadzor nad odtokom informacij in marketinškim aspektom organizacije. V tem
trenutku se ogromno študentov sooča z dvigom cen vseh vrst energije, prehrane in
najemnim, zato se nam zdi bolj nujno, da se okrepi socialni aspekt organizacije, ki bo
imel dejanske, trenutno bolj potrebne učinke med študenti.
B)



Iz točke A5) resor za informiranje in razvoj pod postavko viralne akcije (20.000 €),
se prenese 5.000 € na točko A14) Fundacija Študentski tolar.
Obrazložitev: Na vseh resorjih oglaševanje in promoviranje zajema zajeten delež
proračuna. Zato se nam prav tako kot pri prejšnji postavki zdi smiselno, da se 25 %
sredstev namenjenih postavki viralne akcije nameni socialnemu aspektu v
organizaciji.
C)
Iz točke A5) resor za informiranje in razvoj pod postavko administracija (25.000
€) se prenese 5.000 € na točko A14) Fundacija Študentski tolar.
Obrazložitev: Zaradi poglabljanja finančne stiske mnogih študentov menimo, da je
skrb za socialno stisko študentov trenutno večja skrb.
Hkrati je v preteklosti administracija delovala z nižjimi sredstvi, torej verjamemo, da
tako znaten dvig ni tako nujen kakor socialni aspekt študentskega življenja.

3. Amandma

A)
Iz točke A2) resor za socialo in zdravstvo pod postavko ostali projekti (8.500 €),
se prenese 2.500 € na novo postavko pod točko A5) Klub študentskih družin
Obrazložitev: Ker so sredstva pod postavko ostali projekti namenjena nedefiniranim
projektom na tem resorju, predlagamo, da se 2,500 € nameni Klubu študentskih
družin. Študentje starši so časovno ena najbolj obremenjenih skupin študentov, saj
ob študiju še vzgajajo otroke. Študentska organizacija je v preteklih letih že
financirala Klub študentskih družin in ne vidimo razloga, zakaj ga ne bi financirala
tudi v prihodnje. Menimo, da je 5000€ namenjenih za delavnice za otroke
študentskih družin premalo, in da je potrebno podpreti tudi klub sam.

4. Amandma
A)
Iz točke A3) mednarodno sodelovanje pod postavko administracija (25.000 €) se
prenese 5.000 € na postavko recepcija.
Obrazložitev: V letošnjem proračunu so bila občutno zmanjšana sredstva projektu
Recepcija, ki skrbi za seznaznitev tujih študentov (Erasmus in redno vpisanih) s
študijskim procesom in življenjem v Ljubljani. Predlagamo, da se dodatna sredstva
usmerijo v pomoč reševanja birokratskih težav, s katerimi se srečujejo predvsem
študentje, ki se redno vpišejo na študij v Ljubljano.

5. Amandma
A)
Iz točke A3) mednarodno sodelovanje pod postavko mednarodno sodelovanje
(30.000€) se 8.500€ prenese na novo postavko Raziskava položaja tujih
študentov v Sloveniji.



Obrazložitev: Ker celoten evropski visokošolski sistem kot tudi Univerza v Ljubljani
stremi k uveljavitvi vsesplošno enakih okvirov univerze, se nam zdi smiselno, da
ŠOU v Ljubljani izvede analizo trenutne situacije, s katero se soočajo tuji študentje.
Raziskava bi morala analizirati, kakšne ovire obstajajo pri vpisu tujih študentov, ki ne
prihajajo iz EU, kakšne težave s študijskim procesom imajo tuji študenti in njihov
položaj na trgu študentskega dela kot tudi kakšni birokratski postopki zavirajo
internalizacijo tako na področju zakonodaje kot tudi univerze.
Ker se nam zdi tovrstna raziskava ključnega pomena, bi predlagali, da se v primeru
nezmožnosti pridobitve sredstev iz zgornje postavke sredstva omogoči iz naslova
finančnih rezerv.

6. Amandma
Iz točke D) proračunska rezerva (220.000€) se 10.000€ prenese na novo postavko
posodobitev sistema projektnega vodenja.
Obrazložitev: Po pogovoru s številnimi študenti, ki upravljajo s sistemom naročanja
projektov za fakultetne ŠOVZ, in s tistimi, ki so to počeli v preteklosti, se nam zdi
nujno, da po več letih ŠOU posodobi sistem projektnega vodenja.

7. Amandma
Iz točke C1) Materialni in drugi stroški (14.000€) se 7.000€ prenese na točko A13)
postavka Radio Študent.
Obrazložitev: Materialni stroški študentskega zbora v lanskem proračunu niso
presegli 4,000€. V letošnjem dvigu sredstev tej postavki, bo materialnim stroškom
namenjenih 10,000€ več. Predsednik študentskega zbora je tudi omenil, da si iz tega
denarja predsedstvo zbora plača vsaj tri večerje letno. Zato predlagamo, da se
7,000€ nameni Radio Študent, ki bi s dvigom sredstev lahko optimiziral svoje
delovanje.

8. Amandma
Iz točke D) Proračunske rezerve (220.000 €) se prenese 20.000 € na točko A13)
postavka Radio Študent.
Obrazložitev: ŠOU v Ljubljani je finančno v stabilni poziciji, in sicer po končani krizi
Covid-19 ponovno deluje s polnim zamahom. Sredstva je dvignil na vseh področjih,
tudi znotraj ŠOU družine, kjer je možno zaznati znatne dvige sredstev. Primer je
recimo ŠOU Šport, ki na račun dveh večjih projektov prejema visoka sredstva. Kljub
večjemu proračunu pa so Radio Študent še zmeraj zagotovljena sredstva primerna
tistim iz časa krize zaradi Covid-19. Ker ima Radio Študent za razliko od ŠOU Šport
že vnaprej dobro definirane projekte, ki jih želi izvesti v sledečem letu, menimo, da bi
mu bilo pravilno zagotoviti sredstva za prenovo spletne strani in digitalizacijo arhiva.
Prav tako so v letošnjem letu sredstva proračunske rezerve bila uporabljena za
organizacijo koncerta na Kampusu, iz česar sklepamo, da tudi predsedstvo v bližnji
prihodnosti ne vidi nevarnosti izčrpanja te postavke za nujnejše zadeve.



9. Amandma
A)
Iz točke A13) postavka ŠOU Šport 250.000 € se prenese 15.000 € na točko A13)
postavka Radio Študent.
Obrazložitev: Šport je ključnega pomena in eden od osrednjih stebrov zdravega
življenjskega sloga, vendar bo v tem letu ogromen del sredstev zavodu namenjen v
promocijo in postavljanje Univerzitetnega evropskega prvenstva 3x3, kjer se
pričakuje 250 tekmovalcev v roku tedna dni. Tolikšno število ljudi je zaposleno na
zavodu Radio Študent čez celotno leto. Obenem obstaja še dodatnih 40.000 € za
Športne nagrade, ki so navedene pod postavko A12) stalni ŠOU projekti. Zdi se
nam smiselno, da se denar usmeri v institucijo, ki kontinuirano skrbi za razvoj mladih
novinarjev in potrebuje dodatna sredstva, da se bo ta razvoj še nadaljeval.

10. Amandma
Iz točke C2) Predsedstvo, postavka Materialni in drugi odhodki, se prenese
40.000€ na novo postavko A15) RAZPISI DEJAVNOSTI ŠTUDENTSKIH
DRUŠTEV, ZVEZ IN ZAVODOV
Obrazložitev: Študentska organizacija in vsi naši ŠOVZji skozi leto organiziramo
veliko raznolikih dejavnosti za študente in študentke. Vendar moramo razumeti, da
nismo edini, ki izvajamo aktivnosti za študente, smo pa tisti, ki za ta namen dobimo
dobre štiri milijone proračunskih sredstev. Med študenti različnih fakultet in smeri je
ogromno društev študentov, ki prav tako izvajajo izobraževalne in družabne
aktivnosti, pišejo revije, organizirajo ekskurzije, izmenjave in še mnogo več. Vsa ta
društva delujejo na prostovoljni bazi, brez plač in honorarjev. Tista večja med njimi
se lahko še delno financirajo iz kakega občinskega in državnega razpisa, manjša pa
so povečini odvisna od drobtinic, ki jih dobijo s strani sponzorjev in fakultet, pa še ta
sredstva se v času draginje zmanjšujejo. Zato se mi zdi edino fer, da kot predstavniki
študentov v ŠOU, ki nam je država podelila upravljanje s študentskim denarjem,
prepoznamo, da ni nujno da smo edini, ki ta denar porabljamo, ampak je prav, da
vsaj del teh sredstev damo v upravljanje tudi aktivnostim študentom, ki niso v družini
ŠOU. Omenjena postavka ni nova, obstajala je že v finančnih načrtih študentske
organizacije v letih 2008 (110,000€), 2009 (229,000€), 2010 (200,000€), 2011
(90,000€), 2012 (200,000€) 2013 (98,000€) 2014 (100,000€), 2015 (90,000€), 2016
(90,000€), 2017 (150,000€), 2018 (150,000€), nato pa je ni bilo več. V lanskem in
letošnjem letu se je sicer pojavila postavka projekti študentskih društev na Kampusu,
ki sicer omogoča društvom, da zastonj koristijo Kampus za svoje aktivnosti, vendar
se nam zdi, da je samo taka oblika sofinanciranja društev preveč omejujoča, saj ne
omogoča kritja drugih stroškov njihovega delovanja, kot npr. oprema, tiskovine,
ekskurzije… Nekateri starejši člani društev, ki se spomnijo, da so svoje aktivnosti v
prejšnjih letih sofinancirali tudi iz razpisov ŠOU, še vedno osvežujejo novice na
spletni strani ŠOU v pričakovanju kakega razpisa za njihove dejavnosti. Zato
predlagam, da poleg postavke projekti študentskih društev na Kampusu v višini
60.000€ v finančni plan vrnemo postavko razpisi dejavnosti študentskih društev, zvez



in zavodov in se tako s financiranjem društev študentov vsaj približamo številkam iz
prejšnjih let. Omenjenih 40.000€ bi prestavili iz postavke predsedstvo - materialni in
drugi odhodki, saj se nam zdi 60.000€ za to postavko neupravičeno visoko, sploh
glede na to, da je razen lanskega, v prejšnjih letih ta postavka znašala 19.000€.

11. Amandma
Iz točke A13) Zavodi ŠOU v Ljubljani, postavka Študentski kampus se prenese
45.000€ na postavko Radio študent.
Radio študent zadnjih nekaj let opozarja, da krčenje sredstev ogroža njihove
aktivnosti. Kljub temu jim uspe ohranjati dober in kvaliteten program, vendar njihovi
novinarji, špikerji, tehniki in drugi sodelavci opravijo precej dela zastonj oz. za
minimalno povračilo, kar odseva precejšen kontrast na številke, ki so v finančnem
planu namenjene za honorarje. Da se ne bomo spuščali v že večkrat slišane
argumente, prilagam graf, sestavljen iz postavk za RŠ in študentski Kampus v
prejšnjih finančnih planih ŠOU. V Študentski kampus je vloženo ogromno denarja
vsako leto s trendom porasta, zato se nam zdi, da je primeren amandma, ki iz te
postavke vrne del sredstev Radiu Študent in tako približa financiranje le-tega
številkam iz prejšnjih let.

Amandmaje so pripravili poslanci poslanskega kluba GLAS.

Za poslanski klub GLAS,
Tadej Rajgelj


